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80 procent van nieuwe Limburgse ondernemers is geen Belg

Tachtig procent van de nieuwe
Limburgse ondernemers is
geen Belg. Dat heeft Unizo-Lim-
burg berekend. De officiële cij-
fers houden enkel rekening
met de huidige nationaliteit
van de ondernemers. «Onder-
nemen is in België in elk geval
veel moeilijker dan in Turkije»,
vertelt kersvers ‘Ondernemend
Nieuwe Limburger 2011’ Turan
Ohran, eigenaar-zaakvoerder
van Bongaerts Logistics NV .

Tussen 2005 en 2009 steeg het
aantal niet-Belgische onderne-
mers in Limburg met maar liefst
35,5 procent. Ze maken 7,9 pro-
cent uit van de totale populatie
van 72.876 zelfstandige onder-

‘Ondernemende Nieuwe Limburger 2011’ Turan Ohran (links)
met Patrick Buteneers van Unizo en gedeputeerde Marc 

Vandeput (CD&V). Foto Borgerhoff

nemers. «Het totale aantal zelf-
standigen nam tussen 2008 en
2009 toe met 1.102 zaken, 886
daarvan zijn niet-Belgen», vertelt
Joël Stockmans van Unizo Lim-
burg. «De niet-Belgen maken dus
meer dan 80% uit van de nieuwe
zelfstandigen in Limburg. De cij-
fers zijn eigenlijk nog een onder-
schatting, aangezien tot Belg ge-
naturaliseerde Limburgers niet
worden meegeteld. We moeten
dus blijven inzetten op onder-
steuning van ondernemers van
niet-Belgische afkomst.» 
Om die reden bekroont Unizo
Limburg elk jaar een niet-Belgi-
sche ondernemer voor zijn on-
dernemingszin. Dit jaar gaat de
award naar Turan Ohran, een on-
dernemer van Turkse afkomst die
in 2008 het Genkse bedrijf Trans-

port Bongaerts overnam en om-
doopte in Bongaerts Logistics NV.
«Ondernemen is in België in elk
geval veel moeilijker dan in Tur-
kije», vertelt Ohran. 
53 procent van de ondernemen-
de nieuwe Limburgers zijn Ne-
derlanders, gevolgd door Italia-
nen (12 procent), Turken (3,2 pro-
cent) en Polen (2,3 procent). Op-
vallend is dat de niet-Belgische
ondernemers nauwelijks actief
zijn in sectoren als kleinhandel,
horeca of bouw waarmee ze zo
vaak geassocieerd worden. «Het
blijft belangrijk om het stereoty-
pe beeld te doorbreken én voor-
beelden te brengen van onderne-
mers van niet-Belgische afkomst,
die zowel allochtone als autoch-
tone ondernemers kunnen inspi-
reren», aldus Stockmans. (MSH)

GENK

EXACTE KOPIE VAN GEBOORTEDORP KUNSTENAAR OP VEILINGSITE 

Gert Robijns verkoopt ‘Het Dorp’
SINT-TRUIDEN

Kunstenaar Gert Robijns heeft zijn kunstwerk
‘Het Dorp’ op het internet te koop gezet. De mi-
niatuurversie van zijn geboortedorp Gotem
staat nog tot 30 oktober in Sint-Truiden. «We
hopen het kunstwerk zo te redden van de af-
braak», vertelt Karen Swyngedauw van Z33.

ANGELO VERDONCK

Met ‘Het Dorp’ bouwde Gert Ro-
bijns een exacte kopie na van Go-
tem bij Borgloon, het dorp waar
hij opgroeide. Het is een impo-
sant kunstwerk van de dorpskern
met de kerk en pastorij en dat op
60 procent van de ware grootte.
«De verkoop is een symbolische
daad», stelt de kunstenaar. «Het
echte dorp kan je uiteraard nooit
verkopen. De bedoeling is om na
te denken over wat ik eigenlijk
echt bedoel. Het kunstwerk is een
tussenvorm tussen het echte
dorp en het idee van het dorp.»

Nog geen bod
«Het is als een souvenir van en
een eerbetoon aan mijn grootva-
der», gaat de kunstenaar verder.
«Het was al een ouder idee om
mijn dorp eens na te bouwen niet
ver van haar echte locatie. Je moet
het concept zien als een houvast

naar de geboorteplaats in een
globaliserende wereld. Het is ze-
ker niet de bedoeling om veel
winst te maken.»
Op dit moment vertoeft de kun-
stenaar in Budapest. Zijn verkoop
op de voet volgen zit er dus niet
in. Maar geïnteresseerden heb-
ben zich ook nog niet aangebo-
den. «We hebben het zoekertje
pas gisteren online gezet», zegt
Karen Swyngedauw van Z33, het
huis van actuele kunst. «Uiter-
aard hebben we er rekening mee
gehouden dat het kunstwerk kan
verdwijnen. Het is zo dat we een
afspraak hebben met de stad
Sint-Truiden tot 30 oktober.
Daarna moet het kunstwerk weg.
Op deze manier kunnen we het
kunstwerk hopelijk vrijwaren
van afbraak. Wat de nieuwe eige-
naar ermee doet, is zijn zaak. Niet
iedereen beschikt over zoveel
ruimte. We hopen dus op een
goede koper. Misschien organi-

seert een groep mensen zich wel
om het stuk te kopen.»

Protest
«We hebben er begrip voor dat
het niet mag blijven van de stad»,
weet Swyngedauw. «Het was bur-
gemeester Ludwig Vandenhove
zijn idee om met Gert samen te
werken. Eerder had hij al eens een

voorstelling gedaan, wat op veel
protest uitlokte. In de openlucht-
tentoonstelling Delicious was
een wagen te zien die over kop
ging met een dode hond. Een aan-
tal buurtbewoners hebben dat
werk zelfs deels vernield.»
Tijdens het toeristisch seizoen
kwamen nochtans heel veel be-
zoekers over de vloer op de oude

militaire domeinen van Bevingen
waar ‘Het Dorp’ staat. «We heb-
ben de bezoekers niet geteld»,
zegt Swyngedauw. «Maar we
hebben veel positieve reacties ge-
kregen. Gert krijgt respect van zo-
wel nationale als internationale
kunstenaars. De meeste van hen
zijn ook een kijkje komen nemen
naar zijn impressie van Gotem.»

Kunstenaar Gert Robijns geeft uitleg bij zijn kunstwerk ‘Het Dorp’.Repro AVS/bron: Peter Weidenbaum

Wellness maakt sportcomplex compleet
MAASEIK

Anja Thijs aan het zwembad op het dakterras. Foto Borgerhoff

Op de eerste verdieping en op
het dakterras van zwembad
Aquadroom in de Sportlaan te
Maaseik is ‘Aquadroom Sauna &
Wellness’ geopend. Met de ope-
ning is de binnenkant van het
groot sportcomplex in Maaseik
klaar. Volgend jaar wordt nog
een buitenzwembad gebouwd.

Het sportcomplex bestaat uit de
stedelijke sporthal en sport-
dienst, topsporthal Lotto Dôme
(Noliko Maaseik), Healthcity,
een bowling met restaurant,
zwembad Aquadroom en Aqua-
droom Sauna & Wellness. Eind
vorig jaar werd het zwembad al
geopend. Nu is ook Aquadroom
sauna en wellness volledig klaar.
In het centrum met publieke
sauna’s is er ruim plaats voor
honderd personen. 

Verzicht
«Ons groot dakterras met prach-
tig verzicht over Maaseik is een
echte troef», zegt manager Anja
Thijs. Op het dakterras staat zelfs
een verwarmd zwembad. Het

luxueus ingericht saunacen-
trum is uitgerust met verschil-
lende soorten sauna’s, een
stoombad, voetbaden en veel
meer. «In de Footspa Arethusa
vertoeven meer dan 500 Garra
Rufa visjes. Zodra je in het bad
gaat zitten, knabbelen de visjes
aan je lichaam.» De visjes peuze-
len de dode huidcellen weg. Sau-
nabezoekers kunnen -mits een

meerprijs van 4 euro- ook ge-
bruik maken van het groot
zwembad. «Sauna en wellness is
de kers op de taart», stelt voor-
zitter Jacky Daniels van zwem-
bad Aquadroom. «Over enkele
weken start de afbraak van het
oude zwembad en in het najaar
volgt de aanleg van het open-
luchtzwembad, dat volgend jaar
moet openen.» (GBO)

Gemeente betaalt
huurgeld terug

De gemeente gaat het huurgeld
van de sporthal gedeeltelijk te-
rugbetalen aan zeven sportclubs.
Die terugstorting is geldig als de
clubs erin slagen hun jaarverslag
tijdig indienen en een aanvraag
deden voor de terugbetaling.
Mits een jeugdwerking is een te-
rugbetaling van 50 procent voor-
zien. Andere clubs krijgen 10 pro-
cent terug. Het grootste deel gaat
naar basketbalclub Nieuwerker-
ken met 1.800 euro.(AVS)

NIEUWERKERKEN

Autoluwe schooldag
Vandaag is er in het centrum een
autoluwe schooldag. De gemeen-
te en basisscholen roepen de ou-
ders op om de kinderen te voet of
met de fiets naar school te bren-
gen. Het is al de veertiende keer
dat de autoluwe schooldag door-
gaat. De dag kadert in het project
om iedereen aan te moedigen de
auto wat vaker in de garage te la-
ten staan. (AVS)

GINGELOM

Ouders kweken
cannabis voor ogen
van hun kinderen
De correctionele rechtbank van
Tongeren veroordeelde een kop-
pel uit Kinrooi tot een jaar cel en
een boete van 5.500 euro omdat
het een cannabisplantage uit-
baatte en hiertoe ook diefstal van
elektriciteit pleegde. Bezwarend
was dat dit gebeurde voor de
ogen van drie minderjarige kin-
deren. Het koppel verklaarde
voor de rechter dat de kinderen
niets van de plantage afwisten
omdat ze op internaat zaten.Die
uitvlucht wimpelde de rechter af
omdat die kinderen ook regelma-
tig naar huis kwamen. Hij was wel
bereid om de twee volledig uitstel
van celstraf te verlenen en ge-
deeltijke uitstel voor de boete.
Daartegenover staat dat ze
20.000 euro aan vermogensvoor-
deel verbeurd verklaard zien en
aan de elektriciteitsleverancier
25.782 euro schadevergoeding,
en 2.200 euro advocatenkosten,
verschuldigd zijn. (JEK)

KINROOI

Gratis ontbijt
De Chiro van As en Niel trakteren
de inwoners op een gratis ontbijt.
Zondag 15 mei van 9 uur tot 12
uur is iedereen welkom op het
kerkplein van As. (GBO)

AS

Beringenaar in de
prijzen met concertfoto

In het kader van de muziek-
week organiseerde de bib van
Beringen een fotowedstrijd
over het thema ‘Kijken naar
muziek’. 

Deelnemers werden uitge-
daagd om een zelfgemaakte
concertfoto in te sturen en
maakten kans op verschillende
mooie prijzen. In totaal hebben
32 fotografen deelgenomen aan

de fotowedstrijd. Zij stuurden
69 foto’s in die digitaal tentoon-
gesteld werden in de bib tijdens
de week van de muziek. 
De winnende foto’s krijgen een
permanente plek op de muziek-
afdeling in de bibliotheek. 
De hoofdprijs, een draagbare
dvd-speler, werd weggekaapt
door Danny Louwet die het
beeld kon vastleggen van de
band Festeyn. (SSB)

BERINGEN

De winnende foto van Danny Louwet. Foto KOS/ bron: Danny Louwet

Bouw gemeenschaps-
centrum op lange baan

De bouw van het nieuwe ge-
meenschapscentrum in Opglab-
beek loopt weer vertraging op.
Een van de afgewezen aanne-
mers gaat in beroep bij Raad van
State tegen de toewijzingen. 

Vier aannemers dienden een of-
ferte in. Maar geen enkele indie-
ner was in orde met de veilig-
heidsvoorschriften. Het gemeen-
tebestuur besloot om de proce-
dure stop te zetten en een nieuwe
procedure op te zetten. 
Oppositiepartij NIVO 21 diende
klacht in tegen de gang van zaken.
Maar de klacht is inmiddels onge-
grond verklaard. Eind maart
werd het project dan toegewezen
aan de laagste inschrijver, aanne-
mer Heymans. 

Tegenslag
De andere aannemers hadden
vijftien dagen de tijd om het dos-
sier te onderzoeken. Een van de
aannemers die de opdracht niet
kreeg, gaat in beroep bij de Raad
van State. «Een nieuwe tegenslag
voor ons nieuw gemeenschaps-
centrum», zucht burgemeester
Benny Spreeuwers (CD&V).  «Een
spijtige zaak. Hierdoor kan de Op-
glabbekenaar nog geen gebruik
maken van deze belangrijke in-
frastructuur en zullen er weer bij-
komende kosten op ons afkomen.
We wachten nu op de uitspraak
van de Raad van State.»  (GBO)

OPGLABBEEK

Geen rijverbod voor te snelle rit
Johny K. moest zich bij de politierechter van Genk
komen verantwoorden nadat hij veel te snel voorbij
de flitscamera gereden was op woensdag 24 maart
2010. De twintiger had die morgen een snelheid van
90 km per uur toen hij over de Wolstraat in Bree reed
waar maximaal 50 is toegestaan. De jongeman zei

dat hij zich verslapen had en wou snel op zijn werk
zijn. Hij had nog een blanco strafblad en kreeg hier-
voor uitzonderlijk geen rijverbod opgelegd. Hij
moet wel 365 euro betalen voor de boete, gerechts-
kosten en de bijdrage in het fonds voor slachtoffer-
hulp. (SJT)

NEERPELT
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Dancing Cocoon moet verplicht twee weken sluiten

Het schepencollege heeft be-
slist dat dancing Cocoon op de
Genkersteenweg na enkele
vechtpartijen eind vorige
maand verplicht gesloten blijft
tot eind mei. Daarna mag de
danstempel een maand lang
open blijven tot slechts twee
uur ‘s nachts.

«Er zijn al maanden problemen
met dancing Cocoon», vertelt
burgemeester Hilde Claes.
«Vooral op zaterdagavond zijn
er regelmatig vechtpartijen. Be-
zoekers staan er zelfs op de par-
king met messen te zwaaien. De
uitbater, die ook niet helemaal
in orde is met zijn bewakingsfir-
ma, heeft al meerdere waar-De bekende discotheek krijgt na enkele incidenten maatregelen

opgelegd van de stad. Foto Borgerhoff

schuwingen van de politie gekre-
gen. Toch is er niets veranderd.»
«Ook tijdens een gesprek op het
stadhuis hebben we hem laten
weten dat het zo niet verder kon.
Om hem te doen nadenken heb-
ben we nu beslist dat de disco-
theek tot eind deze maand geslo-
ten moet blijven. Daarna mag de
Cocoon opnieuw open, maar
moet de zaak nog een maand lang
om twee uur ‘s nachts sluiten. Die
periode moet hij gebruiken om
een ander soort publiek te lok-
ken. Op vrijdagavond zijn er nu
zelden of nooit problemen in de
discotheek. Het is altijd prijs op
zaterdagavond. Dat betekent dat
de Cocoon duidelijk op zaterdag
een ander publiek trekt dan op
zondag.» Zaakvoerder Ludo Goos
van de Cocoon begrijpt niets van

de beslissing van het stadsbe-
stuur. «De stad wrijft ons dingen
aan waarvan niets aan is», vertelt
Goos. «In het dossier is er sprake
van vechtpartijen op een avond
toen onze zaak niet eens open
was en we werken zeker met een
erkende bewakingsfirma. Verder
stellen we 35 mensen tewerk en
wekelijks komen hier duizenden
mensen over de vloer. Ook voor
hen is de beslissing van het stads-
bestuur allesbehalve leuk. Ik ga
een nieuwe afspraak met de bur-
gemeester maken om te kijken of
we niet samen tot een oplossing
kunnen komen. Want na de tijde-
lijke sluiting is er immers ook nog
het sluitingsuur van twee uur.
Onze bezoekers komen pas een
uur voor het sluitingsuur bin-
nen.» (MSH)

HASSELT

HANDELAARS EN BEWONERS JUICHEN BESLISSING VAN STADSBESTUUR  TOE

Bewakingscamera’s op vier kritieke punten
SINT-TRUIDEN

Het schepencollege heeft het voorstel van Open
VLD goedgekeurd om in de stad 16 bewakingsca-
mera’s te plaatsen. De verschillende buurten
reageren positief op de camera’s, die eind dit
jaar operationeel zullen zijn.

ANGELO VERDONCK

De bewakingscamera’s zijn al
langer een belangrijk punt op de
agenda van schepen Pascal Vossi-
us. De 16 camera’s worden op 4
kritieke punten geplaatst. Zeven
camera’s komen aan de ingang
van het zwembad en rond het
sportcomplex van Sint-Pieter. De
Tiensevest en de Stapelstraat krij-
gen aan het kruispunt vier came-
ra’s. De overige zes worden ver-
spreid aan het station en op de
parking van de Veemarkt. «Uit
een oudere enquête bleek dat de
bewoners zich in die buurten niet
langer veilig gevoelen, vooral ‘s
avonds», motiveert de schepen de
beslissing.

Veiligheidsgevoel
«De keuze van de locaties is in

nauw overleg gebeurd met de po-
litie en de commissaris. Zo zijn we
voorlopig toch vier pijnpunten
gekomen. Sint-Pieter is een groot
domein. Op de terreinen achter
de gebouwen komen vaak groe-
pen samen ‘s avonds. Dat geldt
ook voor de Tiensevest. We ho-
pen hiermee het subjectieve en
objectieve veiligheidsgevoel te

verbeteren. Maar we beseffen te-
gelijk dat Sint-Truiden niet het
wilde westen is.»  Het heeft even
geduurd vooraleer Open VLD een
goedkeuring kon afdwingen bij
het schepencollege maar houdt
de opties al open voor eventuele
uitbreidingen. 

Basis
«Nu is de basisinfrastructuur aan-
gekocht. Na een jaar zullen we de
camera’s evalueren en kijken of
er meer moeten komen. Zo is het
Heilig Hart-plein, de uitgangs-
buurt, misschien een optie. Nu
gaan we samen bekijken hoe we
dit verder gaan begroten. Ik ben
in ieder geval tevreden dat ieder-
een heeft meegedacht. Ik heb tot
nu toe vooral positieve reacties
gehoord uit de buurt.»
Sp.a onthield zich tijdens de
stemming op het schepencollege.
«Omdat ik niet hou van techni-
sche hulpmiddelen voor politie»,
stelt de burgemeester Ludwig
Vandenhove. «Daarnaast hebben
we vorig jaar een mobiele camera
gekocht. Die kunnen we inscha-
kelen in onze volledige politiezo-
ne. Qua kostenefficiëntie is vol-
gens mij niet ideaal. Maar tegen-

stemmen hebben we ook niet ge-
daan. De gemeenteraad heeft
haar voorkeur uitgesproken voor
de camera’s. We wilden dat res-
pecteren.»
De lokale handelaars reageren al-
lemaal positief op de komst van
de camera’s. Zowat iedereen
kreeg al eens te maken met over-
last. «Al wil ik hier geen enkele
groep voor aanpakken», zegt Sa-
brina Van Geffelen van de bloe-
menwinkel in de Stapelstraat.
«Maar de camera’s zijn welkom.
Het is niet leuk als ik hier ‘s nachts
zit te werken zoals bij Moeder-

dag, terwijl op straat groepjes
zich op z’n minst lawaaierig ge-
dragen. Niet dat ze mij lastig val-
len, er zijn helaas al genoeg men-
sen die wel klachten hebben. De
camera’s zijn misschien geen po-
sitieve evolutie, maar ik vrees dat
ze niet anders kunnen.» 

Reacties
Andere handelaars reageerden
positief, maar wilden niet in de
belangstelling uit schrik voor re-
acties. «Een tijdje geleden nog
stond de deur nog bijna in brand»,
vertelt één van andere hande-

laars. «En overal in de struiken
vindt de stadswacht vreemde za-
ken terug. Raak maar eens één
van die vieze spuiten aan. Ik sta te
springen voor die camera’s en
daar is iedereen het mee eens.»
Ook de stationsbuurt krijgt drie
camera’s. Daar hangen boven-
dien al camera’s op de terreinen
van de NMBS. «Hier gebeurt te
veel om het zomaar te laten pas-
seren. Kapotte ramen, pogingen
tot inbraak en diefstal van fietsen.
Het onveiligheidsgevoel hier is
groot ‘s avonds. Hopelijk ver-
plaatsen de problemen zich niet.»

Sabrina Vangeffelen hoopt dat de camera’s een oplossing zijn. Foto Borgerhoff

Visserskaart
Maasvallei

Toerisme Limburg brengt de ‘Vis-
serskaart Maasvallei’ op de
markt. Op deze kaart staat een
volledig overzicht van alle hen-
gelzones en hengeltrajecten aan
de Belgische zijde van de grens-
maas en aan de grindplassen.
Verder vindt de vissers er een
overzicht van de parkeerplaatsen
vlakbij visplekken. De kaart bevat
verder nog nuttige inlichtingen
en praktische informatie, zoals
welke vissoorten er te vinden
zijn. Op donderdag 19 mei leert
oud-gedeputeerde en visser Syl-
vain Sleypen van Stokkem zijn
opvolger Jean-Paul Peuskens
zelfs vliegvissen. Vliegvissen in
ondiepe plassen is in opmars. De
eerste ‘Visserskaart van de Maas-
vallei’ is te koop in alle toeristi-
sche diensten in het gebied. (GBO)

DILSEN-STOKKEM

Raf en Rik in de bres
tegen kanker

Raf Simons (24) uit Opglabbeek
en Rik Deckx (26) uit Bertem ne-
men als ‘Kèrels tegen Kanker’
deel aan de fietstocht 1.000 kilo-
meter ten voordele van Kom op
tegen Kanker. «Wij zetten ons in
voor het goede doel omdat we
vinden dat zieke mensen onvol-
doende geholpen worden», ver-
tellen Raf en Rik. Op zondag 21
mei organiseren ze een grote eet-
dag met veiling in zaal Loweta te
Louwel (Opglabbeek). KAJ-Lou-
wel organiseert ook nog een fuif.
Raf en Rik zijn lid van de vrien-
dengroep ‘Nogal Ne Kèrel’. De
twee sportievelingen namen vo-
rig jaar ook al deel met andere
teams. Ze willen ook nu weer
minstens 5.000 euro bijeenbren-
gen, om tijdens het Hemelvaart-
weekend de sportieve uitdaging
van 1.000 km fietsen in vier da-
gen aan te gaan. Info op  www.ke-
relstegenkanker.be. (GBO)

OPGLABBEEK

Nieuw rijexamen 
na dronken rijden

Hajrula R. moest zich bij de poli-
tierechter van Tongeren komen
verantwoorden nadat hij een po-
sitieve alcoholtest had afgelegd
op zaterdag 11 december in Bil-
zen. De 25-jarige man uit Riemst
had vodka redbull gedronken na
problemen thuis. Voor deze lichte
alcoholoverschrijding kreeg hij
275 euro boete en moet hij 200
euro betalen voor de gerechts-
kosten en het fonds voor slacht-
offerhulp. Hij kreeg vijftien dagen
rijverbod maar moet opnieuw
slagen in het praktijkexamen om-
dat hij zijn rijbewijs op het ogen-
blik van de overtreding nog geen
twee jaar had. (SJT)

RIEMST

Bacterie pakt eendenpopulatie aan
SINT-TRUIDEN

Parkwachter Renaat Nuttin verzorgt de overlevende eenden
extra goed. Foto Borgerhoff

De eendenvijver van het stads-
park is getroffen door een bac-
terie. Gevolg is dat de voorbije
weken een vijftiental eenden en
zwanen zijn overleden.

De eerste sterfgevallen vielen
een aantal weken geleden. Een
aantal muskuseenden werden
dood terug gevonden door de
parkwachter. «Op deze schaal
heb ik dit nog niet gezien», stelt
parkwachter Renaat Nuttin.
«Ondertussen zijn vijftien dieren
overleden ten gevolgen van de
bacterie. Ook gisteren zijn nog
drie dode dieren gevonden. Dat
brengt de balans op 1 witte
zwaan, een paar ganzen en 12
muskuseenden. Het is waar-
schijnlijk een combinatie van de
factoren die hen te veel is gewor-
den. De vroege lentewarmte
speelt zeker mee. Mensen ko-
men soms hun restjes gooien.
Dat mag, maar als die een paar
dagen in het water liggen, dan
verhoogt de zuurtegraad. De
combinatie van factoren is do-
delijk. De resterende eenden
krijgen nu een behandeling te-
gen de ziekte. » De ziekte komt
enkel voor in het stadspark. In de

omgeving van ‘t Speelhof enkele
honderden meters verder zijn
nog geen dode dieren gevonden.
«We vragen aan de mensen om
minstens een week geen eenden
te voederen in het park», stelt
schepen Filip Moers (sp.a). «Uit
onderzoek bleek het om bacte-
riële infectie te gaan. De park-
wachters geven nu iedere dag
zelf brood. Daarin zit dan antibi-
otica verwerkt. Het medewer-

kers van stadswerkhuis volgen
de situatie nauwgezet op. Voor
de voorbijgangers is er  geen ge-
vaar. Zelfs de andere soorten zijn
veilig. We gaan ook verder staat
van het water onderzoeken. De
veearts vermoedde toch dat er
iets mis moet zijn met het water.
Als dat inderdaad onzuiver is,
dan moeten we dringend bekij-
ken of we vijvers moeten uitbag-
geren.» (AVS)

Circus moet wilde dieren verwijderen
SINT-TRUIDEN

Het circus heeft wilde dieren mee, wat niet mag in Sint-Truiden.
Foto Borgerhoff

Het circus van Zavatta houdt zich
volgens burgemeester Ludwig
Vandenhove niet aan de afspra-
ken. Tijdens de opbouw op de
Veemarkt maandagavond bleek
dat er wilde dieren aanwezig wa-
ren.

De stad heeft enkele jaren gele-
den al een verbod uitgevaardigd
tegen het houden van wilde die-
ren. Daarmee was het de eerste
van het land. «Wilde dieren hou-
den is ten strengste verboden op
ons grondgebied», stelt Ludwig
Vandenhove. «Circussen zijn hier
van harte welkom. Maar deze
groep heeft zich niet aan de regels
gehouden. Ze moeten ook een af-
spraak maken met de brandweer
en politie om de richtlijnen te be-
spreken. Dat is niet gebeurd.
Daarnaast zijn die dieren verbo-
den. Het circus moet er voor zor-
gen dat ze zo snel mogelijk weg
zijn. En dan is er nog eens het pro-
bleem van plaats. Zoals het circus
er nu staat, kan zaterdag een deel
van de rommelmarkt niet door-
gaan. De markt zal doorgaan,
maar dan moeten ze wel inbin-
den. En ook nu geeft dat een pro-
bleem naar de capaciteit van de
parkeerruimte. Als morgenvroeg

blijkt dat ze niet gehoorzamen,
zal de politie een betekening ma-
ken.»

Dieren blijven
De Franse familie Prein is ver-
wonderd of alle heisa rond de
wilde dieren. Het circus toert al 5
generaties sinds einde negen-
tiende eeuw. «Het is de eerste
keer in al die jaren dat we proble-
men hebben», vertelt Frederic
Prein. «De dieren blijven, laat dat

duidelijk zijn. We toeren al twee
jaar in België. Natuurlijk zijn er al-
tijd wat problemen en protesten,
maar bij ons staan de dieren voor
de mensen. Eerst eten en drinken
zijn, dan zijn wij aan de beurt.
Wat ik raar vind, is dat we vijf
maanden geleden de toestem-
ming hebben gekregen. Nu zie ik
de burgemeester en één politie-
agent en de dieren moeten weg.
Dat hadden ze toch eerder kun-
nen zien?» (AVS)


